
Protokół nr VIII/2007
z VIII Sesii Rudv Powiatu Łódzkieeo Wschodniego, odbvtei w dniu

27 kwietnia 2007 r. w Sturostwie Powiatowvm w Łodzi.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1200 i trwała do godziny 15a0.

Skład Rady Powiatu - 19 radnych'

Obecnych - 18 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załaczrrik nr i do protokołu'

Lista obecności gości stanowi załaczniknr 2 do protokołu,

Pkt 1 porządku obrad - ofuarcie sesii i sfu

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów Starostwa
Powiatowego w Łodzi, Starostę i Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego otaz wszystkich
przybytych na ósmą Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał
pIzęz Radę Powiatu.

Pkt 2 porządku obrud - Przviecie norzqdku obrud VIII Sesii Rudv
Powiatu Łó dzkiee o Ws cll o dniee o.

Przewodniczący Rady Ryszard Surowiec przedstawił wniosek Zarządu dotyczący
wprowadzenia do porządku obrad punktów doĘczących realizacjt zadania inwestycyjnego
pn. ,,Przebudowa i modernizacja :

Przedstawienie informacji na temat reahzacjt zadaria inwestycyjnego pn.

,,Przebudowa i modemizacja drogi powiatowej Nr 29128 (24156) w gminie
Andrespol'' _ jako punktu 6 porządku obrad,
Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata i jego stałego zastępcy do udziału
w pracach Stałej Konferencji Współpracy _ jako punktu 13 porządku obrad.

Zaproponowane zmiany do przedstawionego porządku posiedzenia zostały ptzęz radnych
przyjęte przy 18 głosach ,,za.,, 0 głosach ,,pTzeciw,, i 0 głosach ,,wstrzymuję się''.



Porządek posiedzenia, wTaz z przyjętymi poprawkami został' ptzyjęty przy 19 głosach ,,za,,, 0
głosach,,plzeciw'' i 0 głosach 

',wstrzymuję 
się'' i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad VIII Sesji Rady PowiatuŁódzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiafu Łódzkiego Wschodniego.
4. Sprawozdanie zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania.
6, Podjęcie uchwały w sprawie ptzyjęcia sprawozdania z wykonania budzetu powiatu

łódzkiego wschodniego za 2006 rok oruz udzielenia absolutorium d|a Zaruądu Powiatu
Łódzkiego Wschodniego za2006 r.
1) sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budzefu powiatu za2006 rok,
2) opinia Regionalnej lzby obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu

powiatu za2006rok,
3) opinie Komisji Stałych Rady Powiatu,
4) opinia Komisji Rewizyjnej,
5) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zaruądowi

Powiatu zarok2006,
6) opinia RIo o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zaruądu

Powiatu,
7) dyskusja,
8) głosowanie'

7. Podjęcie uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji
osób Niepełnosprawnych dla Powiafu Łódzkiego Wschodniego w roku 2007.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazanla Powiatowi Brzezińskiemu z dniem 1 stycznia
2002 t. własności nieruchomości zajęfych pod drogę publiczną (drogę powiatową Nr
38363 relacji Głowno _ granica wojewódawa _ Kołacin) połozonyclr w gminie Dmosin w
powiecie brzezińskim.

9. Podjęcie uchwały w sprawie upowaznieniaZaruądu Powiatu Łódzkiego Wschodniego do
zawarcia porozumienia z Wojewodą Łódzkim dotyczącego powierzenia i finansowania
niektorych zadańzwtązanych z poborem w 200,7 t.

10. Podjęcie uchwały w sprawie rradania kategorii drogi powiatowej drodze przebiegającej w
ciągu drogi powiatowej nr 1512E od km 0+000 (początek drogi) do km 0+900 (koniec
drogi) na odcinku 900 m i ustalenia jej przebiegu w gminie Rzgów w Powiecie Łódzkim
Wschodnim.

11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z rea|izacji ,,Strategii Powiatrr
Łódzkiego Wschodniego,, za okres od 0I.07.2005 r. do 31.12.2006 r'

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rck2007
w związku z r ea|izacj ąproj ektu,'No wa s Zans a d|a Żaka II,, .

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rok 2007.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarl' w budzecie powiatu łódzkiego wschodniego na2007

rok.
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia powiatu łódzkiego wschodniego do rea|izacji

projektu współfinansowanego Ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju
Regionalnego w ramach Priorytetu I - Rozbudowa i modemizacja infrastruktury słuzącej
wzmacnianiu koŃurencyjności regionów, DziaŁania 1'1 - Modernizacja i rozbudowa
regionalnego układu transportowego Zintegrowanego Programu operacyjnego Rozwoju
Regionalnego f004 - 2006 pn. ,,Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej Nr 2912E
(24156) w Gminie Andręspol''.



16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Andrespol
realizację zadaria inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa i moderntzacja drogi powiatowej
29LZE (24156) w gminie Andrespol".

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmianbudzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rok2}07.
18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięciapoŻyczki długoterminowej w 2007 t.
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu łódzkiego wschodnięgo na2OO7

rok.
20. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Rady Miejskiej w Koluszkach

wyrazonego w Uchwale Nr VII/25/07 Rady Miejskiej w Koluszkach z dnia 4 kwietnia
200] r, w sprawie protestu przeciwko decyzji o lokalizacji więzienia w Gałkowie Małym
w gminie Koluszki.

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
22. Wolne wnioski i sprawy róŻne.
23' Zanknięcie obrad VIII Sesji Rady Powiatu Łódzkięgo Wschodniego.

Porządek obrad stanowi załacznik nr 3 do protokołu.

na
Nr

pkt 3 porządku obrad Przvięcie protokołu z VII Sesii Radv
Powiatu Łó dzkieg o Ws ch o dniego.

Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół
w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi zapoznaĆ,,
z zapytantem, czy sąuwagi do protokołu z VII sesji?

Ponięwaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania.

Protokół z VII Sesji Rady Powiatu zostat' pruez Radnych
0 głosach ,,ptzeciw,, i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

przyjęty przy 16 głosach ,,za'',

z siódmej sesji był do wglądu
w związku Z czym zwrócił się

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie z pruc Zarzudu w okresie
miedzvsesvinvm.

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Grzegotza Busiakiewicza o przedstawienie
informacj i z ptacy Zarządu.

Pan Starosta odczytał. Radnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Informacja zpIac Zarządu w okresie międzysesyjnym stanowizałączniknr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapfianięm do radnych) czy są pytania bądŹ uwagi
do przedłożonej,,Informacj i..'''?



Radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionej informacji, w zwięku z czymprzystąpiono
do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 5 porządku obrad _ Interpelacie i zunvtunia.

Radny Pan Konrad Kobus zgłosił następujące zapytania:
W zwią.zku z tym iz minęło pół roku od momentu, kiedy wybrany został nowy
Starosta i praktycznie od tego momenfu nie fimkcjonuje komórka kontroli
wewnętrznej w Starostwie, Pan Kobus zapytał', co Pan Starosta zrobił. w tej sprawie?
Pan Kobus zap>Ąał równiez, czy prawdą jest, ze na miejsce , gdzie pracuje Pan Marek
Walkowiak' który poszedł na zwolnienie lekarskię zatrudniono od razu osobę na
zastępstwo lub na stałe? Pan Kobus zapylał., czy jeieli rueczywiście tak jest, to
dlaczego jedna komórka otrzymuje zastępstwo od razu, druga zaś komórka zastępstwa
takiego nie otrzymuje?
Radny Pan Konrad Kobus poprosił o przedstawienie Kierownika Referatu ds.
Funduszy Strukturalnych, który mógłby przedstawić Radnym wizję i plan pozyskania
środków z funduszy unijnych z poszczególnych obszarach, kategoriach
i podkategoriach,
Z uwagi na fakt nie funkcjonowania stanowiska ds. Kontroli wewnętrznej
w Starostwie, Radny Pan Kobus zgłosił wniosek o zakupienie skrzynki na listy
i powieszenie jej na korytarzu, aby skrzynka ta mogła sŁuŻyć pracownikom do
przedstawienia swoich sugestii i propozycji dla Komisji Rewizyjnej,
Ponadto Pan Kobus poprosił Pana Starostę o przedstawienie sprawozdania
dotyczącego spraw kadrowych, w którym to sprawozdaniu zawartę zostałyby
informacje dotyczące tego, ile osób w okresie półrocznym zwolniono ZpTacy, ile osób
zwolniło się na własną prośbę, ile osób zatrudniono i czy na wszystkie stanowiska
przeprowadzone zostały konkursy. Dodatkowo Pan Kobus poprosił o przedstawienie
planu etatów w poszczególnych referatach i jednostkach organizacyjnych (stan
zatrudnienia na chwilę obecną otazvtykaz ilości osób potrzebnych do zatrudnienia),
W zwią3ku z znacznymi kosztami zvnryarrymi z funkcjonowaniem oświaty, Pan
Kobus poprosił o przedstawienie raportu o stanie oświaty,
Na jednej z poprzednich sesji Pan Kobus poprosił o dokonanie analiry w sprawie
połączenia autobusowego (chodziło o chociaz dwa kursy dziennie) pomiędzy gminami
Tuszyn, Rzgów, Brójce, Andrespol, Koluszki' Do chwili obecnej Pan Kobus nie
otrzymał' odpowiedzi na to zapytanie.
W zwiąpku zWm, iż na jednej z sesji padła sugestia, aby Radni wychodzili z pewnymi
propozycjami, sugestiami, Pan Kobus, powołując się na ustawę o usuwaniu azbesfu,
która nakazuje podanie ilości azbesfu występującej na poszczególnych
nieruchomościach. Informacje te powinny zostaÓ podane do końca 2005 roku. zgodnie
z tym, co powiedział Pan Kobus, z jego informacji wynika, iz kazda z gmin ma
problemy z uzyskiwaniem tych informacji. Dlatego teiPan Kobus Zaproponował', aby
Pan Starosta zorgarttzował spotkanie z Burmistrzami i Wójtami poszczególnych gmin,
w celu wypracowania wspólnego wniosku dotyczącego spisu powszechnego na terenie
powiafu. Spis ten mógłby dotyczyć zarówno azbestu, jak i ilości szamb
w poszczególnych gminach. Uzyskane w ten sposób dane byłyby pomocne
w pozyskaniuprzez powiat środków unijnych ptzeznaczonych na usuwanie azbestu'



Pkt 6 porządku obrad 4odięcie uchwutv w spr
sprawozdania z wvkonunia budżetu powiatu łódzkiego wschodniego
za 2006 rok oraz udzielenia ubsolutorium dla Zarzadu Powiatu

AD.l/ Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za
2006 rok

Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnika Powiatu Barbarę lgnatowską o przedstawienie
sprawozdaniaZarządu z wykonania budżefu powiatu za2006 rok,

Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska przedstawiŁaszczegółowo analizęrcalizacji planu
dochodów własnych w 2006 r. wg działów klasyfikacji budzetowej, omawiając równiez
zmiany planu, jakie następowały w okresie sprawozdawczym a także pTzyczyny braku
rcalizaĘi 1,00 % planu w niektórych przypadkach.

.Dział010-Rolnictwoiłowiectwo_planpozmianachnakonięcroku2006wyniósł 59.556
zŁ, arca|izacja 59.555,10 4 zł, tj. 100,00 Yo plarn,
- Dział" 020 _ Leśnictwo - plan po zmianach na koniec roku 2006 wyniósł 39.610 zt",

realizacja_39.609,30 zł, tj. 100,00 oń planu,
- Dziat.600 _ transport i łącznośó - plan po zmianach na koniec roku 2006 wyniost. 425 zt,
rea|izacja 430,8 1 zł, tj, I0I,37 Yo p|anu,
- Dział 801 _ oświata i wychowanie - plan po zmianach na koniec roku 2006 wyniósł
I 7 5, 6 8 6 zł', natomiast r e alizacj a 1 8 4 .823,29 zł., tj' I 0 5,20 0ń pl anu,
- Dział 854 _ Edukacyjna opieka wychowawcza - p|an po zmianach na koniec roku 2006
wyniósł 508.377 zł', zaś realizacja 505.233'00 zt,tj.99,38 %o planu'

Następnie Radni zapoznali się z przedstawioną przęz Panią Skarbnik ana|tzą zobovmązań
i nalezności wedtus stanu na dzięń3I'\2.2006 t.

Nalezności krótkoterminowe na dzień 31.I2.f006 r. wyniosły:
wg bilansu Starostwa
wg konta Wn22I
wg konta Wn234
ws konta Wn 240

136.160,65 zł
57,68I,2I zł
51,335,00 zł

222,00 zł

Nalęzności dfugoterminowe na dziefr 3I,12,2006 r. wg bilansu Starostwa wyniosły

I40.056'27 ń.

Pani Skarbnik przedstawiła informację o stanie zadłuzęnia Powiatu wedfug stanu na dzięń
3I.12,2006 t, oTaz szczegótową arnIizę rcalizacji planu przychodów i rozchodów w 2006
roku - stanowi ona jeden z zatączników do projektu uchwały w sprawie przyjęcia



sprawozdania z wykonania budzetu, natomiast szczegółowo zostaŁa przedstawiona w części
opisowej sprawozdania.

Radni zapoznali się z przedstawioną ptzęZ Skarbnika Powiatu alalizą rcałizacji planu
ttozIiczeniaptzyznanychprzez Gminy dla Powiatu środków finansowych w ramach pomocy
finansowej w 2006r.

Plan dochodów i ich tozliczenie stanowt załączruk nr 14 do sprawozdartia z wykonania
budzetu powiatu łódzkiego wschodniego za2006 rok - Plan dochodów uzyskanych w ramach
pomocy finansowych przyjętych z gmin w 2006 r.

Zgodnie zprzedstawioną informacją niewykorzystane środki otrzymane z gmin są do gmin
zwTacane.

Dofinansowanie zadan z zakresu rejestracji pojazdów dotyczy kosztów związarrych
z uzytkowaniem łączy do przesyfu danych, jak równiez kosztów związanych z zakllparni
sprzętu komputerowego' skanerów, itd.

Ze środków przekazywanych na dofinansowanie zadan z zakresu administracji
architektoniczno budowlanej finansowane są koszty związane z zatrudnieniem
pracowników.

Nie było pytan.

Sprawozdanie Zarządu z wykonania budzefu powiafu za2006 rok stanowi załącznik nr 5 do
protokotu.

AD.zl Opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej o sprawozdaniu
z wykonania budżetu powiatu za 2006 rok

Przewodniczący Rady Powiatu pan Ryszard Surowiec przedstawił uchwałę Nr V/103/2007
Składu orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia2007 t.
w sprawie opinii o sprawozdaniu Zaruądu Powiatu Łódzkiego Wschodniego z wykonania
budzetu 2a2006 rok.

Uchwała Nr V/103/2007 z dnia 20 kwietnia 2007 r, Składu orzekającego RIo w Łodzi
w sprawie opinii o splawozdaniu Zauądu Powiatu Łódzkiego Wschodniego z wykonania
budzetu za2006 rok stanowi załacznik nr 6 do orotokołu.

AD.3/ opinie Komisji StaĘch Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec poprosił Przewodniczących Komisji Stałych
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego o przedstawienie opinii Komisji na temat
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu łódzkiego wschodniego. I tak:



Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Agnieszka Biała poinformowała, że Komisja
jednogłośnie pozytyvrrnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budzetu powiatu łódzkiego
wschodnieg o za 2006 rok.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Jarosław Suwalski poinformowaŁ, Że Komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budzetu powiatu łódzkiego
wschodniego zarck2006 w części doĘczącej zakresu mery.torycznego Komisji.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformowat, ieKomisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozda17e Z wykonania
budzetu powiatu łódzkiego wschodniego za rok 2006 w części dotyczącej zakresu
merytorycznego Komisj i.

LD.4l Opinia Komisji Rewiryj nej

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konrad Kobus poinformował, ie Komisja
Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budzefu
powiatu łódzkiego wschodniego za 2006 rok.

Protokół z kontroli sprawozdania finansowego za 2006 rok przeprowadzonej przez Komisję
Rewizyjnąstanowi załaczniknr 7 do protokołu.

AD.s/ Przedstawienie wniosku Komisji Rewiryjnej o udzielenie
absolutorium Zarzadowi Powiatu za rokf006

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Pana Konrada Kobusa o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie
absolutorium Zarządowt Powiatu zaf006 tok,

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Konrad Kobus odczytał. wniosek Komisji
o udzielenie absolutorium za rck 2006 Zaruądowi Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
Poinformował takŻe, iż Komisja Rewizyjna odbyła 3 posiedzenia: w dniu 26 marca,
2 kwietnia i 11 kwietnia})}7 r. ProtokoŁy z posiedzeń Komisji sądo wglądu.

Przedstawiony pIzez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniosek stanowi załącznik nr 8
do niniejszego protokołu.

AD.6l Opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium
d|a Zarządu Powiatu

Przęwodniczący Rady przedstawił Uchwałę Nr V/104/2007 Składu orzekającego Regionalnej
Izby obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia 2007 r' w sprawie wniosku Komisji



Rewizyjnej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego o udzielenie absolutortum Zarządowi
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za wykonanie budzetu roku 2006.

Przedstawiona pTzez Przewodniczącego Rady Powiatu Uchwała Składu orzekającego RIo
stanowi załaczniknr 9 do protokołu.

AD.TlDyskusja
Przewodnicząc Rady otworzf dyskusję w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania
budzefu powiatu łódzkiego wschodnie1o za 2006 rok oraz udzięlenia absolutorium dla
Zarządu Powiatu Łódzkiego Wschodnie go za 2006 r. i zapytał., kto z Radnych chciałby zabrać
głos?
Głos zabrał Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, I<tóry w imieniu Kierowników
Jednostek organizacyjnych, Naczelnikom Wydziałów oraz samodzielnych stanowisk pracy
poprosił Radę Powiatu o udzielenie absolutorium ZarządowiPowiatu zarck2006.

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania, w związku Z czym
przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku Sesji Rady Powiatu'

AD.8/ Głosowanie

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwaty Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budzetu powiatu łódzkiego wschodniego
za 2006 rok oraz udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Łódzkieso Wschodnieso
zaf006 rok.

Przy 18 głosach ,,za,,, 0 ,,przeci#'
sprawozdania z wykonania budzetu
udzielęnia absolutorium dla Zarządu
przęz Radnych przyj ęta j edno głośnie.

i 0 ,,wstrzymuję się'', uchwała w sprawie przyjęcia
powiatu łódzkiego wschodnięgo Za 2006 tok oraz
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2006 t. została

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Pkt 7 porządku obrad Podięcie uchwułv zmieniaiqcei nlan
finansowv Państwowego Funduszu Rehabilitacii osób
Niepełnosnruwnvch dla Powiutu Łódzkiego Wschodniego w roku
2007.

W dalszej kolejności Radni zapoznali się z projektem uchwĄ zmieniającej plan finansowy
Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego
Wschodniego w roku 2007.



Jak powiedziała Kierownik PCPR Pani Urszula ŁuŻruak, konieczność podjęcia
przedmiotowej uchwały wynika zmatego napłyvru wniosków na środki pomocnicze i małego
wykorzystania przeznaczonych na to zadnie środków w pierwszej połowie roku. z tego też
powodu Pani Kierownik zaproponowała, aby środki te przesunąć na fuinusy rehabilitacyjne.
Akrualnię wnioski, które wpłynęły na fumusy rehabilitacyjne przevryŻszająp|an finansowy w
tym zadaniu.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował,
ze Komisja jednogłośnie pozytyrłmie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady odczytat projekt uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego
Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego
w roku 2007.

W wyniku głosowarria Radni przł 17 głosach
za podj ęciem przedmiotowej uchwały.

Uchwała stanowi załacznik nr 11 do protokołu.

,,Zd, jednogłośńe opowiedzieli się

Pkt 8 porządku obrud _ Podiecie uchwutv w sprawie przekazunia
Powiatowi Brzezińskiemu z dniem 1 stvcznia 2002 r. własności
nieruchomości zaietvch pod droge publicznu (droge powiatowq Nr
38363 relacii Głowno _ granicu woiewództwu _ Kołucinl położonvch

w gminie Dmosin w powiecie brzezińskim.

W dalszej kolejności Radni zapoznali się z projektem uclrwały w sprawie przekazania
Powiatowi Brzezińskiemu z dniem 1 stycznia 2002 r. własności nieruchomości zajętych pod

drogę publiczną (drogę powiatową Nr 38363 relacji Głowno _ granica województwa -
Kołacin) połozonych w gminie Dmosin w powiecie bvezitskim przedstawionym przez
Naczelnika Wydziatu Budownictwa, Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pana
Bogusława Bilińskiego.

Jak powiedział Pan Naczelnik Biliński, zgodnie z $ 1 pkt 2 Rozporządzenia Rady
Ministrów zdnla 31 maja 2001r. - w Sprawie utworzenia, ustalenia gtanic izmiany nazw
powiatów oruzzmiany siedziby władz powiatu. (Dz. U. Nr 62, poz' 63I zpożn. zm.) z dnięm
01.01.2002r. utworzono w województwie łódzkim, powiat brzeziński z siedzibą władz w
Brzezinach, obejmujący gminy: gmina o statusie miasta Brzeziny oraz Btzeziny, Dmosin,
Jezów i Rosów.



Nabycie mienia zgodnie z art. 73 ustawy z dnia 13.10.1998r. Przepisy
wprowadzające ustawy reformujące administrację publiczną(Dz, U. Nr 1.33,poz' 872 zpóżn.
zm') następuje z dniem 01'01.1999r. Ponieważ:'w Ęm dniu Powiat Brzeziński nie istniał to
Wojewoda orzel<ł o przekazaniu drogi na tzecz Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Po
podjęciu UchwĄ przez Radę Powiatu Łódzkiego Wschodniego nastąpi przekazanie mienia
Porozumieniem na rzecz P owiatu Brzezinskieso

Radni nie zgłosili uwag i pytań do przedstawionego projektu uclrwały, w związku z czym
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawierrie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały'

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Jeruy Kabat
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozy.tywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząey Rady odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania'

W wyniku którego Radni ptzy I7 głosach ,,za,, jednogłośnie opowiedzieli się za podjęciem
przedmiotowej uchwały.

Uchwała stanowi załaezniknr 12 do orotokołu'

Pkt 9 porządku obrad _ Podięcie uchwułv w sprawie upoważnienia
Zarzqdu Powiatu Łódzkiego Wschodniego do zaworcifi

i finansowania niektórvch zudań zwiazanvch z poborem w 2007 r.

Projekt uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziafu Komunikacji i Spraw
obywatelskich Pan Mirosław Nowicki.

Pan Naczelnik poinformował, ze konieczność podjęcia uchwały wynika z treści art. 35
ust. 4 ustawy z dnia 21 listopada 1967 r. o powszechnym obowiązku obrony Rzeczypospolitej
Polskiej (Dz.U.z2004 r. Nr241, poz.2476,zpożn' zm. ostatn|azm|anaz2006 DzUNr220
poz. 1600) Za przeprowadzenie poboru na obszarze powiatu (miasta na prawach powiatu)
odpowiada starosta (prezydent miasta na prawach powiatu), który zadarlia to wykonuje jako
zadarie zleconę z zakresu administracji rządowej.

Powiat zgodnie z treścią art. 5 w związku z art, 12 pkt 8a ustawy z dnta 5 czerwca
i998 r' o samorządzie powiatowym (Dz.U. z f00I r. Nr 142 poz' 1592 z pożn. zm. ostatnia
zm7ana z2004 r. DzU NR 102 poz. 1055) moie zawiętac z organami administracji rządowej
porozumienia w sprawie wykonywania zadan publicznych z zakresu administracji rządowej '

Zgodnie z art. 12 pkt 8a ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości
Rady Powiatu należy podejmowanie uchwat w sprawie przyjęcia zadan z za\<tesłl
administracji rządowej orazw sprawie powierzeniazadan publicznych o których mowa w art.
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5 ustawy. Podjecie niniejszej uchwały jest niezbędne dIaztea|izowariapowierzonego zadatia
zwięanego Ze zotgatizowaniem poboru na tęrenie Powiatu Łódzkiego Wschodniego'
Niniejsza uchwała jest niezbędna przy porozumieniu z Wojewodą Łódzkim określającym
zadania związane z pnzeprowadzeniem poboru i środki ptzekazane w formie dotacji celowej
narcalizacje zadania.

Radni nie zgłosili uwag i pr.tao do przedstawionego ptzez Pana Naczelnika Nowickiego
projektu uchwały, w związku z czw Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
komisji na tęmat przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinformowała,
ze Komisja jednogłoŚnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwĄ.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego Radni jednogłośnie, ptzy 18 głosach ,,za,,,0
głosach ,'przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuje się'' opowiedzieli się za podjęciem uchwały
w sprawie upowaznienia Zarządu Powiafu Łódzkiego Wschodniego do zawarcia
porozumienia z Wojewodą Łódzkim dotyczącego powierzenia i finansowania niektórych
zadanzwtązarrych z poborem w 2007 t.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 13 do protokołu.

Pkt 10 porządku obrud * Podiecie uchwutv w spruwie nadunia
katesorii drosi powiatowei drodze przebiegaiucei w ciqsu droei

wi i nr 1512E il do km 0+900
(koniec droeit na odcinku 900 m i ustalenia iei przebieeu w sminie
Rzeów w Powiecie Łódzkim Wscltodnim.

Projekt uchwały w w/w sprawie przedstawił Naczelnik Wydziatu Rozwoju Gospodarczego,
Rolnictwa i ochronv Srodowiska. Pan Dariusz Łukowiak.

Pan Naczelnik wyjaśnił., iŻ w myśl art. 6a ust. 2 i 3 ustawy z dnia2I marca 1985 r.
o drogach publicznych z poźn. zm. (tj. Dz. U. Nr 19, poz. II5 z 2007 r.) zwrócono się
do Zaruądu Województwa Łódzkiego, Zarządow powiatów sąsiednich tj. Zarządu Powiatu
Brzezińskiego, Zgierskiego, Pabiarrickiego, Tomaszowskiego i Piotrkowskiego otaz
Prezydenta Miasta Łodzi, Burmistrza Rzgowa i Burmistrza Miasta Tuszyn o wyrazenie opinii
dotyczącej nadania kategorii drogi powiatowej odcinkowi drogi powiatowej m 15IfE
o dfugości 900 m na odcinku ptzebiegĄącym przez gminę Rzgów i wydzielonym w obrębie
miasta Rzgów.

odcinęk łączy drogę krajową A I z granicą gminy Tuszyn t |eży w ciągu drogi
powiatowej nr 1512E przebiegającej ptzez gminę Tuszyn'
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Uzyskano pozytyvrne opinie od wszystkich Zaruądow Powiatów i Burmisttzów Miast
oraz Zarządu Województwa Łódzkiego z wyjątkiem Prezydenta Miasta Łodzi, który
zaakceptowat propozycję nadania kategorii milczącązgodą tj. w terminie ustawowym nie
krótszym niŻ 2I dni od daty doręczenia propozycji do zaopiniowania, nie wyraził swojej
opinii. W takim przypadku zgodnie z art.7a ust. 2 ustawy o drogach publicznych nie złożenie
opirrii w przewidzianym terminie uztaje się za akceptacj ę propozycj i.

Ponieważ Radni nie zgłosili pytan i uwag do przedstawionego projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, ochrony
Srodowiska i Gospodarki o przedstawięnie opinii Komisji na temat przedmiotowego projektu
uchwały.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformował, ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego w/w uchwałaptzy 17 głosach ,,za,,,0 głosach
,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' została przez Radnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 14 do protokołu.

Pkt 1l porządku obrud _ Podięcie uchwutv w sprawie nrzvieciu
sorawozdaniu z realizacii ,,Strategii Powiutu Łódzkiego
Wschodniego" zu okres od 01.07.2005 r. do 31.12.2006 r.

Radni zapozna|i się z przedstawionym ptzez Kierownika Referatu ds. Funduszy
Strukturalnych UE i Promocji Powiatu projektem uchwały.

Jak powiedziałPan Waldemar Walczak - Kierownik Referatu, przygotowany projekt uchwały
wynika Z unonnowania zawar1ego w ,,Strategii Powiatu Łódzkiego Wschodniego''
stanowiącej zatącznik nr 1 do uchwĄ Nr 252/XX)V2005 Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego z dnia 28 czerwca 2005r' Zaruąd Powiatu Łódzkiego Wschodniego przedstawia
sprawozdani e z realizacji przedmiotowej strategii.

Radni zgłosili następujące uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały:

Radny Pan Jerzy Kabat powiedział, żze rczumie, iz sprawozdanie to jest pierwszym od
momentu przyjęcia strategii, dlatego nie chciałby dokony'wać jego oceny.
Przedstawione Splawo zdarie j est syntetyczne' j ednak nie we wszystkich dziędzinach.
o ile sprawozdanie doĘczące Powiatowego Urzędu Pracy zdanięm Pana Kabata
zostało przedstawione w sposÓb właściwy i dość szczegółowy, to np' rozwój
działalności wychowawczej szkóŁ,jak powiedział.Pan Kabat, jest w pewnym stopniu
martwiący. Zdarńem Pana Kabata jest to pewien problem' W dniu wczorajszym na
sesji w Koluszkach omawiany był problem narkomanii, alkoholizmu, takze przemocy
w szkołach. Dlatego tez sprawę tą w sprawozdaniu z rea|izacji Strategii na|einŁoby

12



szerzęj przedstawić. Radny Pan Kobus poprosił o przedstawienie raportu na temat
stanu oświaty i zdantem Pana Jerzego Kabata, w raporcie tym naleiałoby zavrzec
informacje równiez w zakresie przedstawionych przed momentem problemów.

Kierownik Referatu * Pan Waldemar. Walczak podziękowaŁ za zgłoszone Sugęstie i uwagi'
Jednocześnie, odnosząc się do tego vmiosku, powiedział, Że nie jest osobą upowaznioną
do recenzowania materiałów, które zostaĘ przedstawiorle przęz poszczególnych Naczelników
i Kierowników i nie moze wydawaó im poleceń.

Głos zabrał Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, który równiez podziękowat. za
zgjoszone uwagi. Raport o stanie oświaty jest zdaniem Zarządu koniecznym do wykonania,
przedstawiony zostanie jednak dopiero po dokonaniu naboru do szkół na rok szkolny
200712008.

W uzupełnieniu przedstawionych informacji, Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska
wyjaśniła, ze Strategia w swoim załozeniu miała być ogólna, jej uszczegółowienie stanowi
Plan Rozwoju Lokalnego.

Ponieważ nie zgłoszono dodatkowych zapytań, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodnicząeą Komisji Budzetu i Finansów o przedstawienie opinii Komisji na temat
przedmiotowego proj ektu uchwały'

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytyvrnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania
z rea|izacji ',Strategii 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego,, Za okres od 01 .07.2005 r. do
3I.I2.f006 t, przy 17 głosach ,,zd,,0 głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się'' została
przez Radnych przyj ęta j edno głoŚnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 15 do protokołu.

Pkt 12 porz,ądku obrad _ Podiecie uchwałv w sprawie zmian budżetu
- ,,viatu łódzkiego wschodni,ego na rok 2007 w zwiazku z realizucia.
proiektu *Nowa sz&nsu dlu Zuka fI".

Projekt Uchwały Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego w sprawie zmian budzetu powiatu
łodżkiego wschodniego na rok2007 w związku z rea|izacjąprojektu ,,Nowa szansa dla Żaka
II'', zgodnie z Ęm co powiedziała Skarbnik Powiatu Pani Barbara lgnatowska' został
przygotowany na podstawie porozumienia zawartego pomiędzy Miastem Łódź', będącym
lideręm w/w projektu a Powiatem Łódzkim Wschodnim i umowy Nr 5/P/07.
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Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinfotmowała, Że Komisja na Swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytyvrrnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zmian budzefu powiatu
łódzkiego wschodniego na rok 2007 w związku z rca|izaĄąprojekru ,,Nowa szansa dla Żaka
II,, zostałapodjęta ptzy 17 głosach ,,za,,,0 głosach ,,pfZeCiW'' i 0 głosach ,,wstrzyrnuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załączniknr 16 do protokołu.

Pkt 13 porz,ądku obrud _ Podięcie uchwutv w sprawie zmian budżetu
powiatu łódzkiego wschodniego nn rok 2007.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara lgnatowska.

Jak powiedziałaPartt Skarbnik, przygotowana inicjaĘwa uchwałodawczawynika z:
wniosku Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinię dotyczącego
zwiększenia planu dochodów oruz Wdatków w związku z zatrudnieniem pracownika
w ramach prac interwencyjnych i refundacjąz Powiatowego Urzędu Pracy;
wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze o zwiększenie
planu dochodów o 48.384,00 zł. z uwagi na zmianę kosztów utrzymania jednego
mieszkańca na nowych zasadach i ptzeznaczeniu Ęch środków na zakup środków
żyvrności;
wprowadzenia do budzetu środków w wysokości 3.895,00 zt pochodzących
z podziatu zysku osiągniętego w 2006r. ptzęz gospodarstwo pomocnicze - Powiatowy
ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kańograficznej w Łodzi;
wprowadzenia do budzetu dziatu 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona
przeciwpożarowa' rozdziałle' 75495 Pozostała działalność w związku
z organ|Zowaniem róznego rodzaju imprez i konkursów z zakresu bezpieczeństwa.

Jak powiedziała Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów, przedstawiony projekt
uchwały pTzez Komisj ę zo stał zaopiniowany j edno gło śnie pozytyvrnie.

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku Z czyrn przystąpiono do głosowania,
w wyniku którego Rada Powiatu przy 17 głosach ,,Za,,, 0 głosach ,,ptzeciw,, i 0 głosach
,,wstrzymuję się'' jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem przedmiotowej uchwały.

Podjęta uchwała stanowi załaczniknr 17 do protokołu.
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Pkt 14 porządku obrad Podiecie uchwałv w sprawie zmiun
w budżecie powiutu łódzkiego wschodniego na 2007 rok.

Jak powiedziała Skarbnik Powiatu, zmiany przygotowane w przedstawianej inicjatywie
uchwałodawczej wynikają z wniosku złoŻonego przez Dyrektora Domu Pomocy Społecznej
w Lisowicach w związku z planowanym montazem instalacji p.pożarowej w budynku
administracyjno - mieszkalnym.
Pozostałe zmiuty związane sąze zmiartą klasyfikacji budzętowej środków przekazywanych
do Warsztatów Terapii Zajęciowej, jako dotacji na współfinansowanie (5%) kosztów
utrzymania Warsztatu - na podstawie interpretacji Ministerstwa Finansów.

Przewodniczący Rady poprosił Przęwodnicząaą Komisji Budżętu i Firransów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytyrłmie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zwtązku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zmian' w budzecię
powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 rok zostŃa podjęta przy I7 głosach ,,za,,,0 głosach
,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'''

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 18 do protokołu'

Pkt 15 porządku obrud - Podiecie uchwutv w spruwie orzvstqpieniu

Regionalnego w ramach Priorvtetu I - Rozbudowa i modernizacia
infrastrukturv służacei wzmucnianiu konkurencviności regionów,
Dziułania 7.1 _ Modernizucia i rozbudowa regionulnego układu
transportowego Zintegrowanego Progrumu Oneracvinego Rozwoiu
Regionalnego 2004 - 2006 pn. ,,Przebudowa i modernizaciu drogi
nowiatowei Nr 29128 (24156\ w Gminie Andresnol".

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła skarbnik Powiafu Pani Barbara Ignatowska.
Zgodnie z postanowieniami przedstawionego ptzez Panią Skarbnik projektu uchwały,
przystępuje Się do rca|tzacji projektu współfinansowanego Ze środkow Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu 1 - Rozbudowa i modernizacja
in&astruktury sfuzącej wzmacnianiu koŃurencyjności regionów, Działanta 1.1

Modernizacja i rozbudowa regionalnego układu transportowego Zintegrowanego Programu
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Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 - 2006 pn. ,,Przebudowa i modernizacja drogi
powiatowej Nr 2912E (f4156) w Gminie Andrespol".

Jednocześnie, zgodnie z przedstawionym projektem uchwały, upowaznia się Zaruąd Powiatu
Łódzkiego Wschodniego do podpisania umowy o dofinansowanie projektu z Wojewodą
Łódzkim oraz do wniesienia zabezpieczenia prawidłowej rea|izacji umowy w postaci weksla
in blanco vlraz Z deklaracją wekslową na kwotę dofinansowania.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawięnie
opinii Komisj i doĘczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformował, ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Swy1Tl

posiedzeniu jednogłośnie pozytyvrrnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Radrri nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie przystąpienia powiafu
łódzkiego wschodniego do realizacji projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu I - Rozbudowa i modernizacja
infrastruktury służącej wzmacnianiu koŃurencyjnoŚci regionów, Dziatania 1'1

Modernizacja i rozbudowa regionalnego układu transpot1owego Zintegrowanego Programu
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 - 2006 pn.,,Przebudowa i modernizacja drogi
powiatowej Nr 2912E (24156) w Gminie Andrespol', zostata podjęta ptzy 17 głosach ,,zd,, 0
głosach ',przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi za|aczniknr 19 do protokołu'

Pkt 16 porządku obrad _ Podiecie uchwałv w snrawie przviecia
pomocv finunsowei od gminv Andrespol na realizacie zudaniu
inwestvcvinego pn. ,,Przebudowa i modernizuciu drogi powiutowei
Nr 2912E (24156t w eminie Andrespol".

Zgodnie z postanowieniami zawartymi w przedmiotowym projekcie uchwały, powiat
łódzki wschodni przyjmuje pomoc finansową od gminy Andtespol Z ptzeznaczęniem na
realizację zadatia inwestycyjnego pn. ,,Przebudowa i moderrizacja dtogi powiatowej Nr
29I2E (24156) w gminie Andrespol'' do wysokości l..600.000'00 zł (słownie: jeden milion
sześóset tysięcy złotych)' w tym:

E] w 2007r. - 800.000,00 zł;
u w 2008r. _ 800'000,00 zł'.

Pomoc finansowa, o której mowa w $ 1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej
z budietu gminy Andrespol. jednocześnie upowaznia się Zaruąd Powiatu Łódzkiego
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Wschodniego do zawarcia umowy z Wójtem Gminy Andrespol określającej ptzeznaczenie
i zasady rczliczeria środków.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie
opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwaĘ.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeftstwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Jerzy Kabat
poinformował, ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na swym
posiedzeniu jednogłośnie pozytyvrmie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku Z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie przyjęcia pomocy
finansowej od gminy Andrespol na realizację zadartia inwesĘcyjnego pn. ,'Przebudowa
i modernizacja drogi powiatowej Nr 2912E (24156) w gminie Andrespol', został.a podjęta
prry 17 głosach ,,za,,,0 głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się'''

Podjęta uchwała stanowi załaczniknr 20 do protokofu.

Pkt 17 porządku obrad _ Podiecie uclawałv w spruwie zmian budżetu

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Powiafu Pani Barbara
Ignatowska.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych irrfonnacji, w związku Z czym Przewodniczący
Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji
doĘczących przedmiotowej uchwały'

Przewodniczący Komisji Bezpieczenstwa, ochrony Środowiska i Gospodarki Jerzy
poinformował' ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, że Komisja na
po siedzeniu j edno gło śnie pozytyvmie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Kabat

swym

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektrr uchwały, w zwtęku z azym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta przy 17 glosach,,Za,,,
0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Podjęta uchwała stanowi załaczniknr 21do protokofu.
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Pkt 18 porządku obrad _ Podiecie uchwałv w sprawie zaciagnięcia
pożvczki długoterminowei w 2007 r.

Jak powiedziaŁaPari Skarbnik, Rada Powiatu Łódzkiego Wschodniego postanawia zacirynąć
poĘczkę do wysokości 3'341.895,00 zł (słownie trzy miliony trzysta czterdzieści jeden
tysięcy osiemset dziewięÓdziesiąt pięó złotych) w Banku Gospodarstwa Krajowego
pnzęZnaczoną na finansowanie planowanego deficytu w związku z rea|izacją zadania
określonego w umowie z podmiotem dysponującym środkami funduszy strukturalnych Unii
Europejskiej.

Środki z zaciagniętej poiyczki do wysokości określonej w $ 1 ust. 1 niniejszej uchwaĘ
pIzeznaczone zostaną na zapewnienie płynności projektu pn. ,,Przebudowa i modemizacja
drogi powiatowej nr 29I2E (24156) w gminie Andrespol" w ramach Zintegrowanego
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 -2006.

Ponadto, jak powiedziała Pani Skarbnik, upowaznia się Zarząd Powiatu Łódzkiego
V/schodniego do podjęcia czynności formalno _ prawnych, a w tym udzielenta zabezpieczen
mających na celu wykonanie postanowień Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego
o zaciągnięciu pożyczki.

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzefu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinfotmowała, ze Komisja na swym
po siedzeniu j edno gło ś nie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego
dfugoterminowej w 2007 r. została podjęta przy
głosach,,wstrzymuj ę się'''

projektu uchwały, w związku z czym
uchwała w sprawie zaciągnięcia poŻyczki
17 głosach ,,Za,,, 0 głosach ,,przeciw'' i 0

Podjęta uchwała stanowi załaczniknr 22 do protokołu.

Pkt 19 porządku obrad Podięcie uchwałv w sprawie zmiun
w budżecie nowiutu łódzkiego wschodniego na 2007 rok.

Projekt uchwały przedstawił.a i szczęgółowo omówiła Skarbnik Powiatu, Pani Barbara
Ignatowska.
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Poniewaz radni nie zgłosili uwag i pytan do przedstawionego projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji doĘczącĄ przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, ze Komisja na Słvym
posiedzeniu j ednogłośnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały'

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, W zwiryku Z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zmian w budzęcię
powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 rok została podjęta przy 17 głosach ,,Zt,,0 głosach

,'przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'''

Podjęta uchwała stanowi załączniknr 23 do protokotu.

Pkt 20 porządku obrud _ Podiecie uchwałv w spruwie ponarcia
stanowiska Radv Mieiskiei w Koluszkach wvrużonego w Uchwale
Nr VII/25/07 Radv Mieiskiei w Koluszkach z dnia 4 kwietnia 2007 r.
w sprawie protestu przeciwko decvzii o lokalizucii wiezienia
w Gułkowie Małvm w gminie Koluszki.

Projekt uchwały przedstawił Radny Powiatu Pan Andrzej opala.
Jak powiedział. Pan opala, przedmiotową uchwałą popiera się Uchwałę Nr VII/25/07 Rady
Miejskiej w Koluszkach z dnia 4 kwiętnia 2007t. w sprawie protestu przeciwko decyzji
o lokalizacji więzienia w Gałkowie Małym w Gminie Koluszki

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Statutowo - Regulaminowej
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Komisji Pan Włodzimierz Bętęzinski poinformował, ze Komisja na Swym
posiedzeniu j edno gło śnie pozytywni e zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku Z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie poparcia stanowiska Rady
Miejskiej w Koluszkach wyrazonego w Uchwale Nr VII/25/07 Rady Miejskiej w Koluszkach
z dnia 4 kwietnia 2007 r. w sprawie protestu przeciwko decyzji o lokalizacji więzienia
w Gałkowie Matym w gminie Koluszki została podjęta przy 17 głosach ,,za,,, 0 głosach

,,ptzeciw,, i 0 głosach,,wstrzymuj ę się''.

Podjęta uchwała stanowi załączniknr 24 do protokołu.
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Pkt 21 porządku obrad _ odpowiedzi na interpelacie i zat"vtunia.

W ramach odpowiedzi na interpelacje i zapfianiaprzedstawiono następujące informacje:

Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz poinformował, iz odpowiedzi na zgłoszone
przez Pana Konrada Kobusa interpelacje i zapytarua zostaną udzielone w formie
pisemnej w terminie póŹniejszym.

Głos zabrał Kierownik Ręferatu ds. Funduszy Strukturalnych i Promocji Powiafu Pan
Waldemar Walczak, który poinformował Radnych' ze skoro został wywołany niejako
ptzez Radnego Pana Konrada Kobusa, postanowił w tym punkcie udzielió
odpowiedzi. Jak powiedział Pan Walczak' został on przyjęty do pracy w Starostwie
w dniu 17 sĘcznia br. w oparciu o procedurę konkursową. Posiada wykształcenie
v,ryŻsze ekonomiczne.

W tym momencie głos zabtń Radny Pan Konrad Kobus, który powiedziat, ie nie
py'tał o wykształcenie i przebieg kariery zawodowej, a o wizję rozwoju powiatu
łódzkiego wschodniego, pozyskiwanie środków z funduszy europejskich.

Pan Walczak powiedział, Że zna swoje miejsce w Szeregu i w zwięku z tym, od
formułowania wizji misji i od zarządzalia powiatem są osoby, które są
depozytariuszami odpowiedniej wiedzy w tym przypadku, ale mają tez stosowne
kompetencje. Z punkfu widzenia kierownika Pan Walczak nie moze określać wizji
misji rozwoju powiatu, bo od tego jest organ powiatu, jakim jest Zarząd Powiatu,
Iłóry realizuje sugestie, opinie i uchwĄ Rady Powiatu. Zgodnie ztym, co powiedział
Pan Walczak, jest on osobą która wykonuje polecenia a nie osob6 która tego typu
wizje i misje nakreśla.

Radny Pan Kobus zapytat, czy Part Kierownik miat do czynienia z pozyskiwaniem
środków unijnych, czy środki jakieś pozyskał i jak to wyglądało?

Pan Walczak zapytał' odnosząc się do pozyskiwania środków unijnych, czy Pan
Kobrrs miał na myśli okres programowartia 2004 - 2006, czy tei indykatywny plan
inwestycyjny, czy inny okres proglamowania, poniewń zdariem Pana Walczaka
pytanie jest zasadne jeśli odnosi się do merytorycznych rzeczy. Pan Kierownik
Walczak powiedział, ze jest osobąmyślącąi proponował organizację szkolenia zftrmą
OPUS zajmującąsię pozyskiwaniem środków unijnych. Pan Walczak powiedziaŁ, Że

przysłuchując się radnym zauwaŻył., ze nikt nie zadał sobie pytania, w którym
momencie koiczy się okres rozliczeniowy przy reaIizacji inwestycji w uI.

Tuszyńskiej, kiedy inwestycja musi być zamknięta z punktu formalno - plawno _
rzeczowego?

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Włodzimierz Bercztnski, który
powiedział, ze Radni dokładnie analizowali tę kwestię'
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Wiceprzewodniczący Rady Pan Waldemar Chałat, odnosząc się do pytania Radnego
Pana Kobusa powiedziat, Że oglomną wiedzę na tęmat stanu oświaty w powiecie
zawiera sprawozdanie z wykonania budzetu.

odnosząc się do zgłoszonych przęz Radnego Pana Konrada Kobusa sugestii
doĘczących raportu o stanie oświaty Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej. Jak
powiedziała Pani Naczelnik, na jednym z posiedzeń Komisji Polityki Społecznej
poinformowała, że Wydział. sporządził' raport o stanie oświaty, który przedstawiany
był Radzie Powiatu poprzedniej kadencji. Pani Waltet zaznaczyła jednak, iz raport ten
wymaga uzupełnienia i takim stosownym ku temu momentem jest miesiąc wrzesień -

zakonczenie naboru na rok szkolnv 200712008.

Więcej spraw w tym punkcie nie poruszono.

Pkt 22 porządku obrad * Wolne wnioski i sprawv różne.

W ramach punktu dotyczącego spraw róznych i wolnych wniosków poruszono następujące
kwestie:

Po przeprowadzonej dyskusji dotyczącej usuwania azbestu Pan Kobus ponowił swój
wniosek, aby Pan Starosta zotganizował spotkanie z Burmistruami i Wójtami
poszczególnych gmin, w celu wypracowania wspólnego wniosku dotyczącego spisu
powszechnego na terenie powiatu. Spis ten mógłby dotyczyc zarówno azbestu, jak
i ilości szamb w poszczególnych gminach.
Pan Konrad Kobus poprosił radcę prawnego o wyjaśnienie, czy udostępnienie
protokołów z posiedzen Zarządu Powiatu moze odbywaó się tylko na podstawie
złoionego na piśmie wniosku?

Pkt 23 porządku obrad - Zamkniecie obrud VIII Sesii Radv Powiutu

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za ptzybycie i zarnkn$ obrady VIII Sesji
Rady Powiafu Łódzkiego Wschodniego.

Na tym protokół zakoiczono.

Protokołowała:

Ewa Czyzewska

Surowiec
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